TWGHs Li Ka Shing College

F.1 Residual Places Allocation 2025-2026

1. Application Date

8th July 2025 (9:00am-12:30pm, 2:00pm-4:00pm) to 9th July 2025 (9:00am-11:30am)

2. Application Criteria

- (1) Conduct grade of B or above, and
- (2) Achieved at least 2 A's (85% or above) and 1 B (75% or above) in Chinese, English, and Mathematics in the second term examinations of Primary 5 and the first term examination of Primary 6.

3. Submission of Application Forms

Eligible students can download and complete the application form from the school website, and submit it along with the following documents to the school office during the application period:The photocopy of identity document (e.g. HKID Card)

- (1) The photocopies of the academic report for the first and second term examination of Primary 5 and the first term examination of Primary 6.
- (2) The photocopies of awards and proof of participation in activities P4-P6 (Maximum 10 items)
- (3) The photocopy of recommendation letter (if applicable)

4. Admission Examination

We will contact these eligible students by phone before 9th July 2025 at 5:00 pm. If you do not receive a notification from our school after 5:00 pm on 9th July 2025, you may consider your application unsuccessful, as we will not be providing individual notifications to those who are not selected.

Eligible applicants will be informed to attend a written examination in Chinese Language, English Language and Mathematics. The examination will take place on 10th July 2025, at 8:30 am to 12:00 noon.

5. Admission Criteria

Applicants should support the education mission of our school. The admission criteria are listed as follows.

- Written examination results and
- Academic results in primary school and
- Conduct, activities, services, and awards

6. Announcement of Results

Successful applicants will be notified by 10th July 2025, before 6:00 pm. If you have been accepted, you must register at our school by 11th July 2025, before 12:00 noon.

Please note that if you fail to register before the aforementioned time, we will consider it as a forfeiture of your admission offer.

Office hour:

Monday-Friday	9:00 am - 4:00 pm
	12:30 pm - 2:00 pm Closed
Saturday	9:00 am - 12:00 noon
Sun and Public Holidays	Closed

<u>東華三院李嘉誠中學</u> 申請「2025-2026 年度中一剩餘學位」

1. 申請日期

2025年7月8日 (上午9時下午12時30分,下午2時至下午4時)至2025年7月9日 (上午9時至上午11時30分)

2. 申請資格:

- (1) 操行乙等(B級)或以上。
- (2) 小五下學期及小六上學期的校內考試中,在中文、英文及數學三科中,有兩科成績達 A級(85%或以上),另外一科達 B級(75%或以上)或以上。

3. 申請程序:

符合申請資格的學生可於校網下載並填妥申請表,並於上述時間內帶同申請表及以下文件到本校校務處提交:

- (1) 身份證明文件副本(如香港身份證)
- (2) 小五上、下學期及小六上學期成績表副本
- (3) 小四至小六課外活動、服務及獎項證明或證書副本(上限 10 項)
- (4) 推薦信副本(如具備)。

4. 筆試

本校將選取合符本校要求的申請學生於 2025 年 7 月 9 日下午 5 時前以電話聯絡學生出席 筆試。若於 7 月 9 日下午 5 時後仍未接獲本校通知,可作落選論,本校不會個別通知。 合資格申請學生會安排於 2025 年 7 月 10 日(上午 8 時 30 分至中午 12 時)參加中文科、英 文科及數學科筆試。

5. 取錄準則

- 筆試成績 及
- 操行、課外活動及服務表現

6. 取錄通知

本校會於 2025 年 7 月 10 日下午 6 時前通知首輪獲取錄的學生。獲取錄學生必須於 2025 年 7 月 11 日(中午 12 時前)到本校註冊,逾時將作放棄學位處理。

本校將不會個別通知未獲取錄的學生,未獲通知取錄的學生應於 2025 年 7 月 11 日到原本 獲派學校辦理入學註冊手續。

校務處辦公時間:

星期一至星期五	上午9時至下午4時
	*下午 12 時 30 分至下午 2 時休息
星期六	上午 9 時至中午 12 時
星期日及公眾假期	休息